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Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Bardzo zapraszam wszystkich gości. Zapraszam na dzisiejszą Komisję. Witam Państwa 
bardzo serdecznie. Witam Pana Prezydenta Macieja Gramatykę, witam Państwa 
Naczelników Wydziałów naszych. Witam nasze kochane służby mundurowe, czyli Pana 
Zastępcę Komendanta Straży Miejskiej oraz Pana Naczelnika Wydziału Prewencji, którego 
poznajemy dzisiaj. Bardzo mi miło oraz witam Państwa, którzy zaszczycili nas dzisiaj w 
związku z obecnością w związku z wnioskiem, który został złożony na naszą Komisję oraz 
mieszkańca naszego, który również przyszedł w sprawie spraw mieszkańców. Porządek 
obrad macie Państwo, zapoznaliście się Państwo. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałaby 
dodać  Nie widzę, w takim razie przechodzimy do przyjęcia protokołu z posiedzenia Komisji z 
dnia 15 maja tego roku. Czy mamy  uwagi do protokołu jakieś?  Nie widzę. Przechodzimy do 
punktu 4. Raport z wykonania miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata  2022-2024 i efekty jego realizacji w 
2022 roku. Bardzo proszę, Pani Naczelnik. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 
Szanowni Państwo, ja tylko pokrótce, bo raport otrzymaliście Państwo, więc myślę, że jest w 
miarę wyczerpujący. Raport dostaliście po raz pierwszy, ponieważ po raz pierwszy od 
tamtego roku w marcu tamtego roku przyjęliście miejski program profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2024, w którym 
przedstawiliśmy  tak jak ustawa każe, Państwu raport z jego wykonania. Wynik ten, jakby 
miejski program jest wynikiem zmian w ustawie, który narzucił gminom połączenie tak 
zwanego programu alkoholowego z programem narkotykowym i pozwolił gminom również na 
ujęcie w tym nowym programie działań dotyczących edukacji, informowania na temat 
uzależnień behawioralnych. Szanowni Państwo, budżet, który mieliśmy na realizację tego 
programu w 2022 roku to były  3 097 120 złotych. To są pieniądze, które pochodzą z 
koncesji,  za tak zwanych małpek. To są te pieniążki, które możemy tutaj wykorzystywać. Z 
tego budżetu, ja tylko pokrótce może, wypisałam sobie ściągę, bo tych działań i rzeczy jest 
naprawdę ogrom, które my tutaj  robimy, realizujemy ze stowarzyszeniami, z organizacjami 
pozarządowymi, różnymi ekspertami. Mniej więcej postaram się te najważniejsze rzeczy 
Państwu wypunktować może. Finansowaliśmy na pewno programy terapeutyczne dla osób 
uzależnionych, które prowadzi dla nas Ośrodek Mens Sana.  Również punkt konsultacyjny  
dla osób uzależnionych, które prowadziło dla nas Stowarzyszenie  Trzeźwość Życia, również 
programy psychospołeczne prowadzone przez Ośrodek Mens Sana oraz Stowarzyszenie 
Trzeźwość Życia dla osób uzależnionych i bliskich osób współuzależnionych.  
Dofinansowaliśmy Ośrodek Interwencji Kryzysowej. Przekazaliśmy dotacje na prowadzenie 
pięciu placówek wsparcia dziennego, tak zwanych potocznie świetlic. Mamy ich 5 w naszym 
mieście, w tym 4 są opiekuńcze, jedna jest socjoterapeutyczna. Sfinansowaliśmy szereg 
warsztatów, program dla dzieci i młodzieży. Warsztaty były prowadzone, naprawdę staramy 
się, żeby to  byli zawsze bardzo wysokiej klasy specjaliści, psychologowie,  pedagodzy, i 
różnego rodzaju eksperci. Sfinansowaliśmy również warsztaty dla rodziców, dla dorosłych, 
dla pedagogów i nauczycieli. Te warsztaty prowadziły, na przykład Pani profesor Jadwiga 
Jośko-Ochojska Pani doktor Maria Banaszak czy Pani Katarzyna Kudyba. Zorganizowaliśmy 
również X Zjazd Profilaktyczny, pod nazwą "Uzależnienia. Czego jeszcze nie wiemy?" Ten 
zjazd od kilku lat próbujemy upowszechnić na całą naszą metropolię. Wzięło w niej udział 
faktycznie 250 osób z różnych tutaj miast naszej metropolii. Mamy bardzo dobry odzew, 
natomiast w tym roku będziemy kontynuować. (niewyraźne) 25 września, już Państwa 
zapraszam na kolejny zjazd. Jeszcze nie mamy do końca doprecyzowanego tytułu zjazdu, 
ale myślę, że to niedługo będzie  wszystko już wiadomo, także już serdecznie Państwa 
zapraszam. Zakupiliśmy różnego rodzaju publikacje, książki i broszury. Książki 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=502092

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 2:23:00



przekazaliśmy do naszych bibliotek, żeby mogli rodzice korzystać, na przykład z nich. 
Przekazaliśmy do Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej,  czy dla pedagogów szkolnych. 
Ulotki i broszury różnego rodzaju, na przykład przekazaliśmy do gabinetów 
ginekologicznych. Chodzi tutaj przede wszystkim o FASD i nawet tych prywatnych 
gabinetów. Każdy praktycznie, który mogliśmy dotrzeć adresowo do lekarza dostał takie 
ulotki. Przede wszystkim dla nas, dla urzędników to jest bardzo ważne zadanie, zleciliśmy  
wykonanie badań pod nazwą "Zachowania i postawy społeczne dorosłych mieszkańców 
miasta Tychy wobec środków psychoaktywnych i przemocy". Szanowni Państwo, my robimy 
te badania co 4 lata, porównujemy i stąd później wnioski i działania, które właśnie mają 
odzew w tym problemie. W tym roku, o ile dobrze pamiętam, przebadamy dzieciaki. Znowu 
będziemy mieli szerszą wiedzę. Jeżeli macie Państwo jakieś pytania, to chętnie odpowiem. 
Tak, jak mówię, no tych działań, które finansowaliśmy  jest naprawdę ogrom. Mam nadzieję, 
że będą przynosiły jak największy tutaj skutek. Dziękuję bardzo.  
 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo Pani Naczelnik. Chcę powiedzieć, że ja ze swojej strony mogę wyrazić tylko 
uznanie, a już nie mówiąc o (niewyraźne) zjeździe jubileuszowym, który, którego  nie 
zapomnę i naprawdę wszystkich Państwa na to zapraszam, ponieważ było naprawdę czego 
posłuchać i rewelacyjnie prowadzone. Takich zresztą rzeczy jest dużo. Myślę, że się z nimi 
wtedy spotkamy, kiedy potrzebujemy, kiedy nagle ktoś jest z naszego otoczenia, prawda? To 
wtedy nagle szukamy i się  okazuje, że tych miejsc jest bardzo dużo. Ja tylko buntuję się 
bardzo przeciwko ustawie, która daje miastom, nie tylko naszemu, pieniądze z małpek. To 
jest dramat małpkowy w Polsce w tej chwili. Ja powiem Państwu tak szczerze, 
przechodziłam ulicą  boczną, jedną z bocznych ulic, wszędzie czyściutko,  ale dookoła 
drzewek, małpki, butelki puste po małpkach, więc tu już nie kosze są potrzebne, to już się 
wyrzuca tam gdzie (niewyraźne) jest to przedmiot malutki, prawda, więc można go rzucić 
gdzie się chce. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia Iwona Bińkowska 
Jeżeli mogę, to chciałabym Państwu tylko uświadomić, że z jednej małpki miasto dostaje 50 
groszy. Dostaliśmy 1 300 000 w tamtym roku. Więc można policzyć. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Policzyć, jak potrafimy karmić się małpkami. Bardzo dziękuję Pani Naczelnik. Otwieram 
dyskusję na temat sprawozdania rozwiązywania problemów alkoholowych. Czy macie 
Państwo jakieś pytania do Pani Naczelnik. Nie widzę. Bardzo dziękuję. W takim razie 
przechodzimy do punktu 5. Przyjęcie planu pracy Komisji na drugie półrocze. Proszę 
Państwa, starałam się przygotować tematy. No, jeśli macie Państwo, mówię di Państwa 
Radnych, to bardzo proszę, to jest ta chwila, kiedy możemy wpisać i uzupełnić jeszcze 
cokolwiek. Bardzo proszę, macie przed sobą ten mój projekt planu pracy. Myślałam, że 
jeszcze uda mi się wprowadzić Powiatowy Urząd Pracy. Okazuje się, że nie udało się. Może 
macie coś jeszcze, co mogło by Was tutaj zainteresować w drugim półroczu. Zaręczam, że 
będzie więcej, znacznie więcej tematów, bo tak to już jest, że ten początkowy szablon jest 
taki, później są dopisywane tematy jeden za drugim, projekty uchwał. Rozumiem. W takim 
razie bardzo proszę o głosowanie, zaopiniowanie planu pracy. Kto z Państwa jest za  
pozytywną opinią tego planu pracy? Dobrze. Dziękuję bardzo. Kolejny projekt uchwały 
dotyczy przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta na drugie półrocze. To niestety jest 
nasz obowiązek naszej Komisji, żeby ten zbiorczy projekt uchwały przegłosować, bo same  
projekty, jak wiecie Państwo, plany pracy nadejdą na sesję z poszczególnych Komisji. Kto z 
Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem? Dziękuję bardzo. Kolejny projekt uchwały w 
sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 
powszechnych. (niewyraźne) Mamy wybrać? (niewyraźne). 

Zastępca Prezydenta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 
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Kandydaci na sesji pewnie będą. 

(niewyraźne) 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Macie Państwo przed sobą projekt uchwały, w takim razie bardzo proszę o zaopiniowanie. 
Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem tego projektu uchwały. Będziemy 
podawać w takim razie kandydatów na sesji i głosować. W sprawie projektu uchwały, w 
sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 
ławników, Rada Miasta uchwala: Zasięga się od Komendanta Wojewódzkiego Policji 
informacje o kandydatach na ławników zgłoszonych w wyborach na kadencję 2024-2027 r. w 
trybie ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych. Upoważnia się 
Przewodniczącą Rady Miasta Tychy panią Barbarę Konieczną do przesłania Komendantowi 
Wojewódzkiemu Policji danych osobowych kandydatów na ławników, którzy zostaną 
zgłoszeni w terminie i spełnią wymagania określone w ustawie Prawo o ustroju sądów 
społecznych. Upoważnia się Przewodniczącą Rady Miasta Tychy do przekazania wraz z 
uchwałą danych osobowych kandydatów, to znaczy imię i nazwisko, nazwisko rodowe, 
imiona rodziców wraz z nazwiskiem rodowym matki, datę i miejsce urodzenia oraz numer 
Pesel-u. Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem tego projektu uchwały. Dziękuję 
bardzo. Dobrze jesteśmy w punkcie 9 i mamy pierwszy wniosek o wydanie pozytywnej opinii 
o lokalizacji kasyna gry w budynku Hotelu „Stara Poczta”, przy ul. Kościuszki 24 w Tychach, 
na rzecz spółki Optimmum Sp. z o.o. Mamy w punkcie 10 kolejny wniosek o wydanie 
pozytywnej opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku Hotel  „Stara Poczta” przy ulicy 
Kościuszki 24 na rzecz spółki Wintoro Sp. z o.o. I trzeci wniosek o wydanie pozytywnej opinii 
o lokalizacji kasyna gry w budynku „Stara Poczta” przy ulicy Kościuszki 24 w Tychach na 
rzecz spółki Proent Sp. z o.o. Tak się to czyta? 

(niewyraźne) 

(niewyraźne) Spółka z o.o. 3 wnioski dotyczą tej samej lokalizacji. Ja pragnę przypomnieć 
wszystkim Państwu Radnym,  że nasza rola w tego typu wnioskach ogranicza się wyłącznie 
do opinii na temat lokalizacji. Wydawać żadnych innych,  że tak powiem, werdyktów nie 
możemy. W związku z tym jest Pani Naczelnik Picho z nami, czy chce Pani coś powiedzieć 
na ten temat? 

Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 
Właściwie nie. Podobny projekt przyjmowaliśmy w lutym, wtedy wszystko zostało omówione, 
przedstawiona był podstawa prawna tego wniosku, więc. 
 
Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Zresztą i Komisja, i Rada już od lat jesteśmy zawsze, prawda,  jak długo kasyno istnieje, 
zawsze po okresie, tuż przed końcem kadencji opiniujemy. Do tej pory mieliśmy, jak widzicie 
Państwo, lokalizację w hotelu Tychy wyłącznie, nie było żadnej innej, przynajmniej ja nie 
pamiętam. 
 
Naczelnik Wydziału Ewidencji Działalności Gospodarczej Dorota Picho 
W 2011 roku była podejmowana uchwała odnośnie właśnie ulicy Kościuszki. Wtedy Państwo 
wydaliście pozytywną opinię. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Widzę, że jesteście Państwo, tutaj Państwo przyjechaliście do nas. Czy chcecie coś nam 
powiedzieć? Bardzo proszę. 

Prezes Zarządu Optimmum Sp. z o.o. Maciej Lebiedziński 
Szanowni Państwo Radni, nazywam się Maciej Lebiedziński. Reprezentuję spółkę 
Optimmum. Chciałbym powiedzieć, że tak jak tutaj Pani Przewodnicząca wspomniała, że 
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głosowanie ma charakter wydania opinii o lokalizacji. Co oznacza, że decyzja odnośnie tego, 
czy tutaj w tej lokalizacji powstanie kasyno, czy nie spoczywa na Ministrze Finansów, który 
rozstrzyga to w drodze w przetargu. Spółka Optimmum, Spółka Wintoro i Spółka PROENT 
są w jednej grupie kapitałowej. Stąd też są 3 wnioski do Państwa dzisiaj postawione. 
Chcemy ubiegać się o tę lokalizację w przetargu. Hotel „Stara Poczta” spełnia kryteria 
przetargowe wyznaczone Rozporządzeniem Ministra Finansów w zakresie obiektów,  
w jakich można lokować kasyna. Chcielibyśmy uzyskać akceptację dla tej lokalizacji  
z Państwa strony. 
 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję dla Państwa Radnych Bardzo proszę, kto by się chciał 
wypowiedzieć na temat (niewyraźne). 

(niewyraźne) 

Bardzo proszę Pan Radny Gwóźdź 

Radny Grzegorz Gwóźdź 
Mam tylko jedno pytanie (niewyraźne). Rozumiem, że ewentualna pozytywna nasza opinia i 
później decyzja Ministra Finansów spowoduje, że będzie jedno kasyno, a nie trzy? 
Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Jedno. 

Prezes Zarządu Optimmum Sp. z o.o. Maciej Lebiedziński 
Oczywiście, tak, jedno kasyno. Tylko jedna autoryzacja jest dostępna w Tychach. Są limity 
ustawowe. 

Radny Grzegorz Gwóźdź 
Dziękuję. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo. Czy jeszcze mamy pytania. Nie, to w takim razie przechodzimy do 
opiniowania wniosków. Pierwszy wniosek w punkcie 9 dotyczący wydania opinii na rzecz 
spółki (niewyraźne). 

(niewyraźne). 

Pierwszy punkt należy do, punkt 9 wniosku na rzecz spółki Optimmum. Wobec powyższego 
Komisja będzie opiniowała w sensie ustalenia, czy będziemy przygotowywać projekt uchwały 
w tym temacie. Także kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku  
o lokalizacji kasyna gry w budynku Hotelu „Stara Poczta” na rzecz spółki Optimmum  
Sp. z o.o. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem?  Dziękuję bardzo. Kto z Państwa jest za 
pozytywnym zaopiniowaniem wniosku o tej samej treści dotyczącym spółki Wintoro? I kto z 
Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku na rzecz spółki Proent Sp. z o.o.? 
Dziękuję bardzo. Na podstawie tych wniosków zostaną sporządzone projekty uchwał i będą 
przez Radę Miasta głosowane. Dziękuję bardzo. 

Prezes Zarządu Optimmum Sp. z o.o. Maciej Lebiedziński 
Bardzo dziękujemy. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo. W takim razie przechodzimy do punktu 12. To jest pismo mieszkańca 
miasta Tychy dotyczące przestrzegania zasad ruchu drogowego na ul. Sadowej i ulic 
przyległych oraz odpowiedź na przedmiotowe pismo. Macie Państwo pismo Pana, prawda i 
macie również Państwo odpowiedź, która została udzielona. Czy Państwo Radni mają do 
tego pisma jakieś uwagi. I do pisma i do odpowiedzi. 
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Radna Lidia Gajdas 
Pani Przewodnicząca, uwagi nie, natomiast ja rozumiem, że Pan jest autorem tego pisma.   

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
Nie. Nie. To jest akurat (niewyraźne), sąsiad napisał (niewyraźne). 

(niewyraźne). 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Ja Pana poproszę zaraz, tylko najpierw chciałam, żebyśmy ewentualnie się wypowiedzieli na 
ten temat. Ja mam na ten temat też swoje takie uwagi, ale może poproszę Pana, żeby Pan 
nam powiedział z Państwa strony coś jeszcze. 

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
Od samego początku, jak Giełda powstała to nikt się nie interesował niczym, naszym jakby 
bezpieczeństwem (niewyraźna). Tam na tej Giełdzie dzieją się cuda. Niby jest objęta przy ul. 
Sadowej. 

(niewyraźne).  

Wyjechać z domu nie można. 

(niewyraźne). 

W sobotę, w niedzielę do południa do godziny 13. 

(niewyraźne). 

Zrobili chodnik, oczywiście część musiałem zapłacić za podjazdy, ale postawili słupki na 
chodniku, miasto postawiło słupki. 

 (niewyraźne).  

Postawili słupki może 11, a jeszcze trzeba by było 50 dołożyć. Z drugiej strony na trawniku, 
zaraz na przeciw Mototechniki. Na trawniku nasypali jakieś dwa samochody jakiegoś szutru, 
posypali, postawili takie donice drewniane, no, ale ci (niewyraźne) handlowcy wielcy, 
poodsuwali to wszystko i zachowują się tak jakby byli tam właścicielami. Ja nie wiem za co ja 
płacę podatek, skoro ja nie mogę nic zrobić. Jak kiedyś, jak Państwo pamiętacie, było 
targowisko na Dąbrowskiego, tylko po prostu nas jest za mało mieszkańców. Tam było dużo 
mieszkańców i wygonili po prostu tych ludzi z tego targowiska, a my co my możemy zrobić. 
Ja tu wpis prowadzę, ile? Z 20 lat i (niewyraźne), ni nikogo nie interesuje (niewyraźne). Jak 
ja bym robiłem takie uwagi, tam same kradzieże są prądu, bo jak się na przykład zaświecą 
latarnie miejskie, to zaraz hale w tym samym momencie się zaświecają. Pokazywałem,  w 
którym miejscu jest kradziony prąd i nikt nie zwracał na to uwagi (niewyraźne), wszyscy to 
mają w głębokim poważaniu. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo.  Ja, jeśli mogę zapytać, to zadałabym pytanie,  ten duży parking, który tam 
jest, na ile on jest samochodów? Wiecie Państwo, czy nie. 

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
A który parking? 
 
Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tam na Sadowej. Tam jest taki parking z tyłu. 

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
(niewyraźne). 
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Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak. 

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
Ale ten parking jest nieczynny, bo tam wynajęła sobie to nauka jazdy tam mają (niewyraźne). 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
To tam nie można wjeżdżać?   

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
Jest nieczynny. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Bo ja się, wiecie Państwo, zastanawiałam, ja już profilaktycznie raz odstałam godzinę, żeby 
rzeczywiście wydostać się, już nic nie kupowałam, tylko próbowałam wjechać, ale godzinę, 
żeby się wydostać tam jest dramat faktycznie, ale zastanawiałam się równocześnie, co 
zrobić, co zrobić, jak zadziałać? Targowisko jest,  jest ewidentnie uświęcone jako miejsce od 
dawna i tak dalej. Państwo mieszkacie również od dawna i macie prawo żyć normalnie. I tak 
się zastanawiałam  i przyszło mi do głowy, jak byłam w Paprocanach teraz, w jaki sposób 
można uporządkować ruch?  Było spotkanie (niewyraźne). Tam przy wyjeździe z jednej i z 
drugiej strony musiałby stać ktoś, kto kieruje ruchem, tam jest ochroniarz, który nie pozwoli 
stanąć na boku. Po prostu wjeżdżam na duży parking, zaraz kieruje,  no nie na siłę, nie 
stanie Pan, bo od razu wyrzuca, po prostu, żeby zmusić ludzi do parkowania właśnie na 
takim dużym placu, jakimś miejscu tam, żeby oni nie mieli prawa stać na poboczu. I wtedy 
wyjeżdżacie  wszyscy normalnie. I ruch jest zachowany i można wyjechać, można wyjechać. 
Bo jeżeli takiego czegoś w dni targowe nie zrobi się,  no to to jest nie do załatwienia. 

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
Ale to wszyscy o tym wiedzą. Prezydent bardzo dobrze o tym wie. (niewyraźne) wiedzą 
bardzo dobrze o tym, tylko, że nikomu na tym nie zależy. Powstaje jakiekolwiek, proszę 
popatrzeć, (niewyraźne)  powstaje teraz tam takie będą hale (niewyraźne), to pierwsze, co 
robią, to jak budują takie hale, robią parking, a nie można czegoś zrobić w ten sposób, że ci 
ludzie potem. Ja się wcale tym ludziom nie dziwię, ja jakbym przyjechał coś kupić to też bym  
(niewyraźne). Kiedyś Policja, Straż Miejska jeszcze reagowała, a teraz może Pani dzwonić to 
tak jakby Pani do anioła zadzwoniła, jak odbiorą to powiedzą, ach może przyjedziemy. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Niech Pan coś powie pocieszającego. 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Jarosław Dziendziel 
Jeżeli chodzi o Giełdę o parkowanie na Giełdzie to jest problem już od lat tak jak Pan 
wspominał  (niewyraźne) to nie jest tak do końca i nie zgodzę się z Panem, że służby 
miejskie nic nie robią w tym zakresie, bo na bieżąco cały czas są robione, prowadzone 
różnego rodzaju inwestycje i też my kierujemy tam funkcjonariuszy, którzy pełnią tam służbę 
w sposób stały. Jeżeli chodzi o organizację ruchu drogowego, była wymieniana, była 
dostosowywana (niewyraźne) (niewyraźne) sprawdzaliśmy, czy przynosi pozytywne 
rezultaty, czy nie. Za każdym razem staraliśmy się cokolwiek robić. Była budowana łącznica 
ul. Oświęcimskiej z Grota Roweckiego i tam przy działkach też powstał duży parking, gdzie 
osoby, które udają się na giełdę, mogą sobie zaparkować. Były tworzone strefy wyłączania z 
ruchu (niewyraźne) ułatwić Państwu wyjazd, czy dojazd do posesji. I to, co Pan wspominał, 
te donice to nie były ustawione po to, żeby tam utrudnić komuś handlowanie, tylko właśnie 
było to ustawione, wysypane, żeby tam mogły pojazdy zaparkować i które by nie stały na 
ulicy i też, żeby była  ta ulica Sadowa w miarę przejezdna. Są utworzone parkingi z tych 
miejsc przeznaczone do handlowania. Tutaj przy wjeździe od strony Alei Bielskiej, są tam 
strzałki prowadzące. Jest to teren właściciela,  tam dwa są chyba parkingi tylko są one płatne 
i też kupujący może tam się udać. Wiadomo, że osoby, które tam udają się na targowisko, na 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=502092

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 2:23:00



giełdę  niechętnie parkują   na parkingach wskazanych, bo jeżeli on kupuje jakieś kwiaty, czy 
worek ziemi, to chce stanąć jak najbliżej, żeby podjechać. My podjeżdżamy, pełnimy tam 
służbę, ale nie możemy sobie pozwolić, żeby objąć to posterunkiem stałym. Jak jesteśmy, 
jest w porządku, ale jak tylko się oddalimy, czy policja, to wtedy no osoby dalej stają. Jakieś 
tam dotkliwe represje nie przynoszą tutaj też pozytywnych rezultatów, ponieważ nie są to 
mieszkańcy miasta, tak i nie są to te same osoby, które raz ukarane już następnym razem 
tam nie postawią, tylko za każdym razem to są inne, różne osoby spoza naszego terenu. Ale 
cały czas czynności trwają. Teraz też na przykład od początku maja do wczoraj żeśmy 
nałożyliśmy tam około 22 represji. Cały czas mamy to w zadaniach stałych, patrole stale tam 
jeżdżą. Jeżeli jest jakieś zgłoszenie, mamy patrol wolny (niewyraźne) i nikomu nie 
odmawiamy interwencji. Jeżeli my tam jesteśmy na miejscu, co też było i są jakieś 
zgłoszenia, w pierwszej kolejności, sprawdzamy oznakowany, czy jest zgodne, co też 
stwierdziliśmy na początku około 19 maja, że te zachowanie nie było zgodne, niezwłocznie 
zwróciłem się do Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów, oznakowanie było uzupełnione. Po 
jakimś czasie ktoś (niewyraźne) znowuż zdjął (niewyraźne) i to też żeśmy stwierdzili i w tym 
okresie no nie mogliśmy podejmować jakiś tam represji, ale to już zostało usunięte. Więc na 
bieżąco tam staramy się, robimy cokolwiek, jednakże jest to walka z wiatrakami. Cały czas 
podejmujemy, teraz też wystąpiliśmy z wnioskiem do Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów, żeby 
do znakować te parkingi, gdzie są, tak analogicznie jak coś podobnego jak było w przy 
Aquaparku, przy Wodnym Parku, bo wiadomo, że ten parking też nie wystarczał, ale są 
drogowskazy prowadzące na dalsze parkingi, gdzie by mogli zaparkować. Tylko tak jak 
wspomniałem, to też podejrzewam nie przyniesie pozytywnego rezultatu, ponieważ osoba, 
która chce coś kupić na giełdzie, na pewno podjedzie jak najbliżej i będzie chciała stanąć 
przy straganie. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo, ale tutaj bym się z Panem nie zgodziła. W pewnym sensie można by było 
wprowadzić, bo jeśli ktoś kupi sobie worek ziemi i będzie stał gdzieś na parkingu, to z tego 
parkingu przyjedzie, stanie w tym miejscu, załaduje i odjedzie, a nie będzie parkował i 
blokował ulicy. Ja myślę, że tu ciągle się wszystko opiera, oto Państwo nie jesteście w stanie 
nad tym zapanować. To jest niemożliwe, żeby stać cały czas i pilnować porządku, ale wydaje 
mi się po prostu, żeby to była zatrudniona jedna, dwie osoby nawet z firmy ochroniarskiej 
(niewyraźne), która by pilnowała tam tego ruchu i mimo wszystko kierowała na możliwe 
parkingi,  jakie są, to to by się rozładowało. Ja nie wiem, może się mylę, ale bez takiego 
Pańskiego oka to się nic nie zrobi, bo ludzie będą stali tak, czy tak po obu stronach. 
Przejazd, jest dosłownie na jeden osobowy samochód. I wycofać się to jest w ogóle 
niemożliwe. Nie wiem, może trzeba by pomyśleć. Zważywszy, że co by tu nie powiedzieć, 
mówimy też jednak o komforcie życia mieszkańców, tym, którzy tam mieszkają. Nie wiem jak 
z tego wyjść. 

Radna Lidia Gajdas 
Bo tam na tym parkingu nie parkują tylko i wyłącznie kupujący, ale też często jak się jedzie to 
widać, że ten parking zajmują ci sprzedający, oni tam blokują  nie wiem, 3 miejsca autem 
dostawczym, bo przecież czasem też jadę, to widzę i nie idzie nigdzie stanąć. 

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
(niewyraźne), ale jak na przykład jest giełda wtorek, czwartek i sobota, to w poniedziałek po 
południu już przyjeżdżają tam hurtownicy i oni stoją tam cały dzień i całą noc, huczą, ryczą 
jeżdżą tymi wózkami, bo ja mieszkam przy samej ulicy Sadowej, ja to wszystko widzę i 
musimy mieć okna pozamykane (niewyraźne). 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
To znaczy hurtowników można zdyscyplinować powiedzmy sobie szczerze, bo hurtownicy są 
prawie zawsze Ci sami, prawda. 

 Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
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Proszę Pani (niewyraźne), bo mam garaż przy ulicy Kasztanowej, wjeżdżają, chociaż jest 
tylko dla mieszkańców no ich gonimy, po prostu ludzie ich gonią i jakoś możemy na tym 
kawałku zapanować i Ci ludzie uciekną, a tą resztę gdzie miasto, (niewyraźne) miasto macie 
jakieś służby (niewyraźne) tego nie robią. 

Radna Lidia Gajdas 
Ja uważam tak Szanowni Państwo, ktoś pojedzie, właśnie nie wiem, bo ileś troi kwiatków, 
ziemi i tak dalej, nie będzie chodził nie wiem, 300 czy ileś metrów z tym, bo tego nie nawet 
nie uniesie. Trzeba zrobić porządek z tymi hurtownikami, bo jak nawet popatrzycie, to cały 
ten parking przy ulicy, jakby on w połowie zastawiony tak zwanymi karami ogrodniczymi, to 
są te duże wózki regałowe, gdzie oni te kwiaty przewożą jeżdżą tym jak w (niewyraźne), tam 
i z powrotem, tam i z powrotem. I oni je właśnie kładą, jakby stawiają na tym parkingu. 

(niewyraźne). 

Dokładnie. I ten kupujący przyjedzie i on chce zrobić te zakupy, ale on nie ma jak stanąć i 
potem tak, jeden stanie tak, drugi tak, trzeci tak,  czwarty zablokuje wjazd, no i tak się to 
dzieje, więc jakby podejście uważam, tam zrobić porządek z tymi, którzy sprzedają, no bo  
innej możliwości nie wiem. 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Jarosław Dziendziel 
Tylko, że to oni nie parkują na terenach wyznaczonych do parkowana. Tamte tereny są jak 
gdyby własnością, czy oddanych w użytkowanie właścicielowi Giełdy. I on im sprzedaje te 
miejsca parkingowe i oni sobie tam prowadzą handel (niewyraźne). 

(niewyraźne). 

Radna Lidia Gajdas 
Teraz trzeba sprawdzić, ile miejsc jest wykupionych, ile zajmują, no to też jest, no to gdzie 
ma ten klient stanąć?  

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
Ale jak jest jezdnia to po boku (niewyraźne), to miasto chcąc  się pozbyć kłopotu sprzedało 
to (niewyraźne), tylko bierze z tego kasę i nie interesuje go, co tam staje. No i to jest tak jak 
mówię. 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Jarosław Dziendziel 
To nie jest nasz teren miejski. 

(niewyraźne). 

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
Ale jak mówię, no to jest od samego początku uważam, że to Prezydent Dziuba jest całej tej 
giełdzie winny. Tam jak żeśmy do niego, jak to się zaczęło, bo tam kilkanaście lat temu, 
nawet kilkadziesiąt żeśmy pisali, chodziliśmy z nim na rozmowy to tego obiecywał to też tak, 
jakby cały czas obiecuje. 

Radna Lidia Gajdas 
No wie Pan, co to też jest takie górnolotne to,  o czym teraz Pan powiedział. Jakby był Pan 
Prezydent Dziuba, na pewno by mógł się odnieść do Pana słów, mówiąc tak jak przed chwilą 
Pan powiedział, że służby nie reagują, no jest Pan z policji, no reagujecie czy nie reagujecie? 
Niech Pan odpowiada też na zarzuty mieszkańca, bo no nie ma Pana Prezydenta i słyszymy 
takie rzeczy. No to jest nieeleganckie, nie powinno się to w ogóle tu odbywać. Ja myślę, że 
służby reagują. 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Jarosław Dziendziel 
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Kolega jest z Wydziału Prewencji, to najlepiej by się wypowiedział   powiedział Naczelnik 
Ruchu Drogowego, ale my prowadzimy tutaj wspólne działania i już niejednokrotnie w tym 
roku prowadziliśmy wspólne działania też wymieniające się, że część czasu policja stała, 
część czasu straż miejska stała, wyjeżdżaliśmy razem i robiliśmy porządek. Tylko tak mówię, 
są służby mundurowe, jest okej, tylko odwrócimy się,  odjedziemy i dalej jest to samo. I też 
represje nie przynoszą jakichś tam rezultatów, ponieważ są to przeważnie osoby spoza 
miasta i przychodzą różne osoby. Jak ktoś przyjeżdża to chce podjechać jak najbliżej. 

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
(niewyraźne) No ale co za różnica kto popełnia wykroczenie czy (niewyraźne) mieszkająca w 
Tychach czy (niewyraźne). 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Jarosław Dziendziel 
Nie chodzi o to, jeżeli by to była (niewyraźne)  która przyjeżdża systematycznie, raz dostanie 
mandat,  no to wtedy już drugi raz tam nie zaparkuje, a tutaj za każdym razem są inne 
osoby, które parkują w tych miejscach niedozwolonych. My oczywiście reagujemy na każde 
wykroczenie (niewyraźne). 

Radna Lidia Gajdas 
A ja tak sobie myślę, gdybyśmy ten temat w ogóle rzucili na Komisję Bezpieczeństwa, może 
tam organizacja ruchu (niewyraźne). 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
No właśnie. 

(niewyraźne)   

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
(niewyraźne) zdjęcie na tą stronę jest taka. 

Radna Lidia Gajdas 
Usterka czy coś tam?  

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
No, No, no coś takiego. Teraz w ogóle nikt nie reaguje, kiedyś jeszcze na początku jak ta 
strona powstała (niewyraźne)  jeszcze policja reagowała, teraz. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Ale myślę, że ten temat należy rzucić na Komisję Bezpieczeństwa. 

Radna Lidia Gajdas 
No na Komisję. 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Jarosław Dziendziel 
Był już ten temat. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak? 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Jarosław Dziendziel 
Rozważany, na pewno w zeszłym roku. W tym roku też żeśmy dyskutowali, też te donice 
były wyznaczane. (niewyraźne). Bo tam były też te parkingi, które są troszkę tam w głąb 
trzeba wjechać za ten chodnik (niewyraźne). 

Radna Lidia Gajdas 
A może tak nie wiem... 

(niewyraźne). 
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Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Jarosław Dziendziel 
Zawsze możemy wrzucić ten temat na Komisję Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego 

(niewyraźne). 

Radna Lidia Gajdas 
Tylko nie teraz, nie teraz Panie Komendancie, bo już w środę jest Komisja, to jest za 
wcześnie, bo myślę sobie, czy nie zrobić tak, żeby zaprosić też Pana (niewyraźne), może 
jakąś świeżą mapę, żeby zobaczyć, bo tam, ja nie mówię dokładnie jak Państwu 
sprecyzować, ale w jednym momencie między kwiatami jak się wjeżdża, to jest parking. 
Bezpłatny, bo mnie ostatnio tam jakiś Pan kierował, że tak mam wjechać, no i wjechałam i 
ok. Fakt, że tam te samochody tak różnie stoją. Może tam by szło wydzielić jakiś też 
kawałek, zrobić porządek z tymi wózkami. No myślę, że trzeba się nad tematem pochylić. 
Tak, żeby Państwu też trochę lżej się żyło. 

(niewyraźne)  (niewyraźne)  (niewyraźne). 

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
I nie było problemu, a teraz. 

(niewyraźne). 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Jarosław Dziendziel 
Możemy zwrócić się, możemy Pana też zaprosić na Komisję Ruchu Drogowego. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Tak. 
 
Radna Lidia Gajdas 
Może na przyszły miesiąc  

(niewyraźne). 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dobrze to w takim razie tak się do tego ustosunkujemy. Na pewno coś trzeba zrobić. Trzeba 
na pewno. 

Radna Lidia Gajdas 
Mamy od Pana dane, żeby Pana poinformować. 

(niewyraźne). 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
(niewyraźne). 

Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
(niewyraźne). 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
(niewyraźne). 

(niewyraźne). 

(niewyraźne). 

(niewyraźne). 

Dobrze, to w takim razie (niewyraźne). Jesteśmy w punkcie sprawy bieżące i wolne wnioski. 
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Przedstawiciel mieszkańców ul. Sadowej w Tychach 
To ja dziękuję za uwagę. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Dziękuję bardzo. 

Radna Lidia Gajdas 
Dziękujemy. 

Przewodnicząca Komisji Radna Urszula Paździorek-Pawlik 
Ja się chciałam zapytać czy coś w tych naszych wnioskach, czy Pani Radna dostała  jakieś 
informacje o tej mecie sławnej.  

Radna Lidia Gajdas 
Właśnie będziemy rozmawiać, przepraszam nie umiem otworzyć tabletu, zapomniałam hasła 

Ja się ostatnio, żebyście Państwo wiedzieli, spotkałam z zastępcą komendanta policji. 

Rozmawialiśmy o tej nieszczęsnej mecie  i problemach ulicy Pogodnej i Miłej. 

I wiem, że Pan został oddelegowany (niewyraźne) na ostatniej Komisji prosili o takie, jakby 
zestawienie tych interwencji. 

Po to nam jest potrzebna jest Pani naczelnik działalności gospodarczej tak,  bo będziemy  
opierać się na dokumentach policji odnośnie interwencji. 

 Chodzi o te mety,  o to wszystko, Pani naczelnik. 

 No niestety, ale będziemy wnioskować o nieprzedłużenie koncesji. 

Ale chcemy mieć jakby, żeby Pani też miała  Tak, może Pan przedstawić  Moi policjanci 
przygotowali  analizę czynności  Moi policjanci przygotowali analizę interwencji 
przeprowadzonych w rejonie ulicy (niewyraźne)  to jest włamania, (niewyraźne), tu mamy 
lokal Meta (niewyraźne) oraz całego pawilonu 87,   czyli Kaskady. 

Interwencje, mamy wykaz interwencji od początku roku, bieżącego roku. 

Proszę Państwa, łącznie 62 interwencje. 

 I tak, jeżeli chodzi o spożywanie alkoholu terenu w miejscu publicznym łącznie było ich 35. 

Osoba nietrzeźwa 16 interwencji oraz zakłócenie ładu interwencji było 10. 

Jeżeli chodzi o naszą reakcję na te zgłoszenia, na Izbę Wytrzeźwień zostało odwiezionych 
19 osób, do placówki zdrowia 1 osoba, a jeżeli chodzi o represję względem sprawców, tej 
represji było łącznie 82. 

I tak, mandatów karnych  było 70, pouczeń było 8, a wniosków o ukaranie do sądu było 5 i to 
mówimy o wykroczeniach. 

Jeżeli chodzi o czynności podejmowane przez gminę,  mam tu na myśli Wydział Kryminalny, 
na przykład (niewyraźne)  tych działań nie było żadnych i nie ma żadnych spraw w sprawie o 
przestępstwo w związku z działalnością tej (niewyraźne), bo ona i Kaskady. 

W krajowej mapie zagrożeń bezpieczeństwa również nie było żadnego zgłoszenia. 

Co do samych interwencji  i jakby złożenia wniosku do (niewyraźne) Szanowni Państwo, bo 
opis tych interwencji na systemie taki bardzo ogólnikowy. 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=502092

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 2:23:00



 Po prostu nie ma do zapisu precyzyjnego, że na przykład poszedł klient, który zakupił 
alkohol, w Mecie i spożywa alkohol w miejscu publicznym. 

(niewyraźne) (niewyraźne) ze zgłoszeń, jakby mieszkańców (niewyraźne) z złożonego przez 
uczestnika. 

Ja myślę, że my też nie będziemy działać ad hoc bardzo szybko. 

No poczekajmy do końca roku,  tak jak rozmawiałam z Panem Komendantem,  wiem, że 
Państwo szczególne (niewyraźne) teraz macie na oku, że tak powiem, no i żeby jakby od 
dnia nie wiem,   nazwijmy dzisiejszego, może by te wpisy faktycznie, żeby Pan uczulił 
(niewyraźne). 

No, bo jeżeli jest jak jest no to trudno, no nie będziemy przecież no, ale żeby się tak do tego 
przyłożyć tak, żeby można było tam trochę tego porządku wprowadzić. 

(niewyraźne)   To jest ten masakrom i tam musimy coś zrobić. 

A niech mi Pan powie jeszcze odnośnie tego baru na tym prywatnym terenie. 

  Nie wiem, jak tam jest Wyszyńskiego ile? W tył tak, za Metą?  (niewyraźne) (niewyraźne) 
Mamy osoba nietrzeźwa, czyli 3 interwencje (niewyraźne) 2 interwencje. 

(niewyraźne) czy to jest interwencja w samym (niewyraźne) przed lokal (niewyraźne) 
(niewyraźne) Wie Pan, ja w ogóle myślę, że w tych zapisach powinna się znaleźć nawet 
godzina, o której ta interwencja... 

 (niewyraźne) Bo ja osobiście byłam świadkiem, kiedy z jednego (niewyraźne) wyszedł  Pan 
bez gaci pi Wiem, że to była niedziela. 

Nie było późno, ale latem, więc może gdzieś godzina 16-17. 

  A ostatnio kiedy, kiedy właściwie ja nie wzywałam tego radiowozu, to było jakiś miesiąc 
temu, ktoś wezwał chyba,   to też Pan bez gaci latał tam. 

(niewyraźne) No i był radiowóz. 

Ale nie wiem, czy Panowie zabrali, czy co tam było, także no myślę że te opisy musiałyby 
być jednak takie konkretne, dokładnie, rozbudowane. 

Trochę czasem się nam wydaje mo że a, takie rzeczy pisać, ale to potem w konsekwencji do 
jakichś działań jest bardzo istotne i pomocne. 

 A jaką my mamy szansę, że zapytam, rzeczywiście nie przedłużenia koncesji?   Mając 
powiedzmy sobie, niewielką ilość  no takich zgłoszeń i tak dalej. 

Podstawą cofnięcia takiego zezwolenia jest to, że musimy jakby udowodnić, że w okresie 
ostatnich 6 miesięcy dochodziło  przynajmniej tam dwukrotnie do zakłócenia takiego 
porządku  No nie może być tak jak Pani Radna powiedziała, że ktoś  gdzieś tam biegał 
rozebrany. 

Jeżeli policja nie potwierdzi tego związku i jasno nie wynika z tego, że to jest na przykład 
zakłócanie ciszy,   to już nie jest to podstawa do tego, żeby cofnąć, tylko to musi być 
ewidentnie zakłócanie porządku publicznego,  ale najważniejsze jest to, żeby policja 
wskazała nam związek przyczynowo-skutkowy między tym, że doszło do zakłócenia  

porządku publicznego   a zakupem tego alkoholu w tym konkretnym punkcie, bo tam tych 
punktów jest bardzo dużo, czyli w okolicy  musiałoby dojść do zakłócenia w okolicy tego 
najbliższego punktu i też no, jeżeli na przykład mamy takie podstawy i wiemy, że 
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prowadzący ten punkt nie powiadamiał policji, mimo, że miał taką wiedzę,  no to jest jak 
najbardziej podstawa, żeby takie zezwolenie cofnąć. 

My bardzo często mamy takie jakieś skargi. 

No, a jak kierujemy pismo do  Policji, (niewyraźne) nie próbowaliśmy cofnąć zezwolenie w 
takim konkretnym punkcie, bo mieliśmy skargę mieszkańca,  to właśnie Komisja nie była 
nam w stanie wykazać związku między zakupem alkoholu w tym konkretnym danym punkc a 
tymi interwencjami, które tam były. 

 Tych interwencji było więcej, bo bodajże 3. 

Natomiast no z pism policji nie  wynikało wprost, że to ten związek (niewyraźne). 

 A ja jeszcze mam przy tej okazuje jedno pytanie. 

U nas w mieście funkcjonuje uchwała, która określa czas sprzedaży alkoholu. 

Chciałam zapytać, jak to funkcjonuje, czy możecie Państwo coś nam powiedzieć? Czy to jest 
w ogóle pilnowane?  Mam na myśli tu stacje benzynowe głównie, bo to są takie miejsca, 
gdzie można przemycić o każdej porze dnia i nocy. 

Czy to jest sprawdzane? Czy oni są,  czy wypełniają tę uchwałę? Czy to jest puste 
(niewyraźne)?  Na pewno jest to kontrolowane w wyniku kontroli naszych (niewyraźne). 

 (niewyraźne) Nie mamy takiego zgłoszenia. 

Ja w sumie nie pamiętam takiego zgłoszenia. 

(niewyraźne) Nie chodzi o zamknięcie. 

Tu chodzi o to, że na początku, jak ta uchwała działała,  jak wiedziałam, że działa, to jak się 
przychodziło do niektórych stacji benzynowych, to (niewyraźne) był zakryty, przynajmniej 
udawano, że go nie ma, prawda? Po godzinie tamtej (niewyraźne) a teraz jakoś nie wiem, ja 
o 24 nie bywam na stacji benzynowej, więc nie wiem czy jest cokolwiek zakryte, ale boję się, 
żeby to nie było już, nie poszło w niepamięć, bo tak naprawdę mamy ograniczenia w 
godzinach sprzedaży alkoholu. 

(niewyraźne)  (niewyraźne) jest natomiast znakomicie liczącym facetem. 

A jakby Pan stanął na 2 minuty na tym jego dziurawym placu  to na pewno on zaraz 
wyskakuje i zaraz każe Panu zapłacić, bo to jest jego plac. 

 Dziura na dziurze, można złamać resor, ale zapłacić trzeba. 

 Chyba, że się do kwiaciarni przyjeżdża, to trzeba wyjść z tymi kwiatami,  żeby Pan uwierzył. 

To jest znakomita jego rola. 

Ja myślę, Szanowni Państwo, tak, że naprawdę bym prosiła policję, żeby do serca wzięła to, 
co powiedziała Pani naczelnik, też naszą porażką będzie niezamknięcie czy niecofnięcie tej 
koncesji. 

Ci ludzie tam przeżywają horror. 

Ja sobie nie wyobrażam, żeby te sklepy tam dalej funkcjonowały w takiej w takiej formie, a ja 
tam często przyjeżdżam, bo mieszkańcy dzwonią i zaprosiłabym was,   żebyście wiedzieli, 
co się tam dzieje. 
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Więc myślę, że jak najbardziej ze strony służb prosimy, żeby były spełnione te wszystkie 
kryteria tak, aby Pani naczelnik miała podstawę jednak nieprzedłużenia tej koncesji. 

Ja wiem, no trochę trzeba sprytu, pomyśleć, nawet zapytać, gdzie kupiłeś alkohol,  no to 
różne rzeczy, Państwo lepiej wiecie niż ja i tak dalej. 

Na pewno sobie poradzicie, ale to jest chyba najgorsze, bo kiedyś  Mety one były chyba też 
koło sądu dokładnie i to była podobna sytuacja. 

To jest ten sam właściciel. 

Tak, to jest ten sam. 

Tam było jakieś włamanie do Żabki, coś tam policja tam miała też z nim (niewyraźne) 
(niewyraźne) To tak, no myślę, że nikt nie chciałby z nas mieszkać w takim miejscu,   Także 
proszę bardzo ze swojej strony i mieszkańców. 

 Zanotowałem, zanotowałem. 

(niewyraźne) (niewyraźne) (niewyraźne) Dziękuję bardzo. 

 Czy jeszcze mamy jakieś pytania? Mogę? Bo ja mam pytanie, bo   w tamtym roku robiliśmy 
badania, tak zwanego tajemniczego klienta  i wyszło nawet na stacjach benzynowych,  
najczęściej sprzedawany alkohol nieletnim. 

Czy Państwo to  możecie też jakoś kontrolować? Możemy przekazać Państwa raport, jak 
najbardziej. 

Najgorzej wyszły stacje benzynowe i małe sklepy osiedlowe. 

Ja nie pamiętam, czy tam jest dokładny, chyba nie ma dokładnego wykazu, ale mogę 
ewentualnie poprosić firmę, żeby nam to przeka (niewyraźne) na przykład w swoim mieście 
rodzinnym, gdzie  (niewyraźne) wszyscy podają hasło (niewyraźne) (niewyraźne) 
(niewyraźne) (niewyraźne) (niewyraźne) Ale oczywiście myślę, że jeżeli taki (niewyraźne) 
(niewyraźne) byłoby idealnie,  (niewyraźne) Dziękuję bardzo. 

 Czy jeszcze mamy coś?  Dziękuję bardzo. 

Zamykam posiedzenie komisji. 
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